
    

 2015 年 5-8 月  大陆托福   

口语复习大范围 

  

                        

             底胤私塾 

使用说明 

1 此版本是 ETS 近期重复规律为基础、预测为目的，从底胤私塾《超级机经》中整理

出的《2015 年 5-8 月口语复习大范围》，为长期复习考试的同学或者学有余力的同学提

供一个练习的大范围，练习为主，投机为辅。近期考试的同学请参看微博和微博中针对

性的小范围（十几道题），以及在每一场《鸡血点题班》结束后放出的考前最小范围预

测———鸡血兴奋剂版。并且为了防止考情突变，博主也会根据每场考试后的变化，即

使对预测进行调整。这样既可以满足提前准备的需求，也最大程度长防止 ETS 的“变招”。

请各位考生关注微博，随时了解考试动态。



顺哥最近最小范围鸡血命中情况 � 

场次 �  热血独立题段子秒杀 � 

4 月 18 日 �  段子秒杀 task1&task2 � 

4 月 12 日 �  段子秒杀 task1&task2&独立写作 � 

3 月 28 日 �  段子秒杀 task1&task2 � 

3 月 14 日 �  段子秒杀 task1&task2 的一半 � 

3 月 7 日 � 
段子秒杀 task1&独立写作 � 

段子秒杀 task1,2&独立写作 � 

2 月 1 日 �  段子秒杀 task1&2 � 

1 月 31 日 �  段子秒杀 task1&2 � 

1 月 25 日 �  段子秒杀 task1 � 

1 月 11 日 �  段子命中口语 task1&独立写作 � 
 

 

1 月 10 日 �  段子原题秒杀 task1&task2 � 

注：段子秒杀，即在别的同学机经没中的情况下，学习过《热血强

化班》里段子的同学仍可以灵活套用，达到中了机经的效果；在这

种情况下，反而更容易得高分 � 



 

 

2011.01.08 

1 movie u do not like, action, romance，science 2014.11.02 已考 

2 agree or disagree：students should do part-time job before attending college 

 

2014.01.18 

1、你的朋友要做 presentation，你有什么建议给 ta 

2、通过邮件问问题还是当面问老师问题 

 

2008.11.30 

1 What is the most important quality the teacher should have? 

2 Do you always make friends who have different interests from you? Why? 

 

2012.10.28 



 

1 Your University is planning to allow students to watch TV in theirs dormitories. 

What is your opinion and why? What are the advantages and disadvantages of 

watching TV in dormitories? 

2 2014.10.18 已考 

 

NA2012.01.18 

1 保持健康方法 你赞同哪个运动 健康吃东西  睡觉早 

2 已考 

 

NA2009.01.23 

1 一个你学到新东西的过程，你是怎么克服困难学到的 

2 已考 

 

2007.12.08 

1special 的 gift，为什么 special？ 

2 已考 

 

2012.05.26 

1 提出建议如何治理空气污染 

2 2015.01.11 已考 

 

NA2013.11.22B 卷 

1 one of your friend has a bad eating habit, what would you suggest him to do? 

2  已考 

 

NA2010.11.05 

1 城市里最喜欢的 area 

2 遇到问题，你更倾向于找 Instructor 还是 book 和 internet  

 

NA2013.07.13 



 

1 已考 

2 你认为和别人一起工作好还是自己工作好 

 

NA2013.05.17 

1 已考 

2 do you agree that teachers should make their classes fun 

 

 NA2013.06.22 

1 已考 

2 你喜欢一个经常出差的工作还是总在一个地方的工作。 

 

NA2013.11.16 

1 【版本 1】Which of the following activities would you rather do with friends than 

doing it alone? Having a walk;Watching a movie; Traveling 

【版本 2】以下哪个事情你愿意一个人做而不是和一堆人做？Having a walk;Watching a 

movie; Traveling 

2 When on a vacation in a different city, some people prefer to go camping in a tent, 

while others prefer to stay in the hotel. Which would you prefer and why? 

 

NA2013.02.02 

1 已考 

2 你是喜欢住在有着严格规定，比如晚上禁止喧哗，禁止乱丢垃圾的地方，还是喜欢住在

没有类似规定的地方 

 

2011.03.13 

Task 1 

Which technology has made the greatest impact on people's life in your country? 

Airplane，computer or television. 

Task 2         Some people believe that it is better for children to grow up in big 

cities. Others believe that it is better for children to grow up in small towns or rural 



    

    

areas. 

 

2012.10.28 

1 What are the advantages and disadvantages of allowing students to watch television 

at school? 

2  已考 

  

2012.02.11 

1 你的一个朋友想要养个宠物，问你的建议 

2 fictional 和 nonfictional，喜欢哪个？ 

  

2012.03.04 

1 为了让学生更好的了解营养和保健，学校开设厨艺课，你觉得这个决策合理吗？ 

2 是否认为老师和蔼可亲学生可以学到更多？ 

 

2012.08.26 

1 what is personal quality you admire is most? there are three option, choice the one 

and answer the question.  (1)intelligent (2) creative (3)courage 

2 Some people prefer to listen to music while they are studying or working. Others 

prefer to stay in a quiet place while they are studying or working. 

  

2012.07.14 

1 三类人 画家 音乐家 还有摄影家哪个是你最尊重的 

2 你喜欢计算机上读电子书还是纸质书 

 

  

2012.07.28 

1 城市应该如何才能改善交通拥挤和过多的车辆 

2 已考 

 



    

    

2012.06.09 

1、你的朋友要弄个大项目，但是没有钱，你建议他怎么弄到钱？ 

2、有人喜欢把时间排得很满，有人喜欢留很多 free time。你呢？ 

 

2012.06.17 

1 Which challenge in the list do you think is the most difficulty for the university 

students ?Being far away from family /finding time to relax/making new friends 

2 Do you agree or disagree that to be successful, a person should study in the 

university 

 

2012.09.08 

1 宿舍养宠物，你怎么看 已考 

2 你认为小孩学习 是应该到博物馆和动物园还是应该在教室 

 

2012.09.02 

1 说学校现在禁止学生带手提电脑进教室。你赞同还是反对，分别说出 ADVANTAGEAND 

DISADVANTAGE 

2 说有的人喜欢搬来搬去，有的人喜欢医生呆一个地方。然后问你觉得怎样好，理由 

  

2012.03.10 

1 你的朋友想在课上提高成绩，你有何建议能够帮助她 

2 有些人认为 play games 是为了 enjoyment，有些人认为运动是为了 winning  

  

2012.10.13 

1 已考 

2 the most important character of a school is its textbook 

 

2012.11.24 

1 Is it good for college students do part time jobs? 

2some people argue that 工作中最重要的是 hard work, 又有些人是 social skills? 



 

    

 

2012.12.02 

1 一个好学校的 characteristics 

2 Some people prefer to have friends who share the similar ideas of the world. 

Others prefer to have friends who hold different ideas of the world. 

 

2012.08.19 

1 学校要改变食堂的菜单，变得更加健康，有什么利和弊 

2 图书馆学习还是在家学习 

  

2012.04.28 

1 已考 

2 喜欢 variety and differrent task 还是 follow the routine and predictable task 

 

NA2013.03.22 

第一题大概是让你选择学习一种 new form art, which one you prefer, 一个是 sculpture, 

一个是 Portrait，还有一个是 landscape. 

 

第二个是选择 participater in activities alone or with a team or group. 

 

NA2013.02.02 

1.一下三种方式里那种更快乐： 和朋友在一起，自己学习，还有一个忘记了 

2.你更喜欢在早上上课还是在下午上课 

 

NA2013.03.08 

1 一个朋友想从商科转到音乐学校，你有什么建议。 

2 有些人喜欢离家近的学校，这样他们可以和老朋友保持联系；有人喜欢离家远的学校，

这样他们可以叫新朋友，你喜欢哪个 

 

NA2013.04.28 



 

 

task 1: which is the most challenging palce to work? Museum, hospital, business office. 

task 2: which do you prefer: taking the coures taught by a teacher 和 自学. 

 

NA2013.06.08 

1 Which of the following do you think it's the best way to get to know a new school, 

joining a one-day campus tour, spending a weekend on the campus play field or 

auditing lectures? 

2 If you were given a empty piece of land, would you rather using it to build a garden 

or a play ground for children? 

 

NA2013.05.31 

第一题服务于当地小学的三个 volunteer activity，prefer 哪一个 

第二题作为实时消息的来源，报纸比电视更好，同意不同意 

 

NA2013.07.26 

1 形容你对爬山的看法，3 选 1 我选的是 adventurous.   

 2 你是喜欢 stay in one places 还是 move to new places  

 

NA2013.08.10 

1、有外国人来你的城市旅游，你不知道他们的习俗和气候，你要给他们一些 tips，你会给

什么 

2、你喜欢早上准备考试还是晚上准备考试 

 

NA2013.09.07 

1、2015.01.31 已考 

2、in order to run a successful business, a person needs to be friendly and outgoing 

 

NA2013.09.13 

1. 问 if you want to donate money to a charity in the community, which one would you 

prefer: (1)Environmental group (2) library (3) animal shelter 



 

2. 先天 ability 和后天的 hard work 哪个对于成功更重要 

 

NA2013.09.27 

1 学习新技能三选一：play sports, fly plane, play musical instrument2015.03.07B 卷已考 

2 parents put more pressure on students in school than ever 

 

NA2013.09.28 

1 nowadays many people move to other cities to work or study, talk about the 

advantage of doing that 

2 school should ban all junk food in school, such as hamburger, candy 

 

NA2013.10.19 

1 part-time job in university 三选一：lab assistant, campus tour guide or library 

assistant 

2 speak out in class or listen quietly, which one lead to success on campus 

 

NA2013.10.25 

1 volunteer on campus 三选一：pick up trash, plant trees and flowers to green the 

town, teach kids to be friendly with the environment  

2 it is acceptable for students to disagree with their instructors 

 

NA2013.12.14 

  Task1 图书馆工作 prefer 哪个，给来的人做解释指导，教小孩东西和理书三选一； 

Task2 和教授在周末干活还是参加 sister 的生日； 

 

NA2013.12.06 

1 愿意做哪个工作三选一：演员、电脑程序员、business owner 

2 人们 65 岁之后应该背要求退休 

 

NA2013.12.07  



 

1 2015.01.11 已考 

2 对于时间和薪酬一样的工作，你喜欢和别人以做的工作还是自己单独做的工作 

 

2011.08.28 

1 2015.01.10 已考 

2 Some student prefer to choose school work .others prefer club ， which do you 

prefer and why ？ 

 

2011.09.25 

1 Why do you think it is hard and important for university student to manager time 

2 2015.01.10 已考 

 

2010.12.10 

1 Describe one of the difficulties in which you received help from your family, friends 

or classmates 

2 【版本 1】Do you agree or disagree, the most important influences that young adults 

have are from their families.  【版本 2】Family can help young adults a lot 

 

2008.01.05 

1 what time in a year you like most? 

2 Dis/agree Having a relaxed or unhurried life is most important for a person. 

 

NA2012.11.17 

1 2015.01.25 已考 

2 你喜欢住在离超市近，public transportation 也方便，但是很吵的地方呢，还是喜欢住在

很安静的地方，但是离超市什么的都很远的地方 

 

2011.03.20 

1 如果别人去你国家，你推荐什么食物给他?and why? 

2 已考 



 

 

2011.05.29 

1 描述一下你的 MODEL 人物 

2 2015.01.31 已考 

 

2010.10.30 

1 important day in your life 

2 watching TV is a good way of using time  

 

NA2012.11.03 

1 数学，画画，科学这三个学科你会选哪一个来学 

2 你是喜欢用电子邮件还是用电话和朋友家人沟通? 

 

NA2013.10.05 

1 已考 

2 in terms of success, which one is more important, take risk or make a safe decision? 

 

2008.01.19 

1 你最拿手的一个技能，说说它对你的重要性 

2 keep your spare time free or make a plan for it 

 

NA2012.06.08 

1 朋友突然得到一大笔钱，你建议 ta 怎么花 

2 已考 

 

NA2013.02.15 

1 有 3 个教育方法，哪种对学生更有益，1field trip 比如 zoo 或者 museum，2 给每个学生

专门的家教指导；3，找本地领导人做演讲 

2 有些人每天做健身，有些人只有有空的时候才去， 你选哪个，为什么 



 

NA2013.02.23 

1 在饭馆吃饭好不好 

2 Card game 和 computer game，更 prefer 哪个 

 

NA2013.03.22 

1  art classes,选哪样？Wood sculpture、painting、摄影         

2  participate in activities alone or with a team or group 

 

CN2012.09.20=NA2012.04.27 

1 What are some ways that education has been improved in your country? 

2 Do you agree or disagree with the following statement? Cell phones are necessary in 

order to run a successful business. 

 

CN2010.08.21=CN2008.05.16 

2 你是否认为长大的孩子应该帮助家里干家务活 

 

CN2012.03.24 

1 学生应不应该在学期末给教授做评估？ 

2 亲手做的礼物和买的礼物哪个好？ 

 

CN2009.11.01 

1 What is your favorite outdoor place to do exercise in a nice day? 

2 Some people like to have a break or get a job during summer vacation . Others think 

it is better to take class. Which do you prefer and why? 

 

CN2010.12.19 

1 What suggestion would you like to give to a child who is starting school for the first 

time. Use reasons and specific examples to explain why this suggestion is important. 

2 Some people prefer to live in places where climate doesn’t change very much. While 

others prefer to live in places where climate changes with seasons. Which one do you 



 

prefer?  

 

 

NA2013.10.11 

1 the university is planing on improving the life quality of students,  

  which one do u think is the best: building a new cafeteria, indoor swimming pool,  

  making improvements in dorms?  

 

NA2013.08.10 

1 别人到你所在的城市旅游给出建议 

2 复习考试你喜欢在早上复习还是晚上 

 

NA2013.09.28 

1 Describe how people’s lives changed in your country. Explain why this change is 

important. 

2 Some people prefer to go straight to their destination while traveling, others 

prefer to spend more time looking around on the way. Which do you prefer? 

 

NA2014.01.17 

1 Do you agree or disagree that it is a good idea for university to ask a student to 

leave school if he was caught cheating in exams? 

2 Agree or disagree:University education is more important than it was in the past. 

 

NA2013.10.25 

1 The university is recruiting volunteers to help the community protecting the 

environment. If you are recruited, which of the following three tasks you will choose 

to do?  a)pick up trash and litters on the street  b)plant trees and flowers to green 

the town  c)teach children to protect and be friend with the environment 

2 Agree or disagree: It is acceptable that students disagree with their instructor. 



 

 

CN2009.01.18 

1 医生，老师，农民，哪一个职业对社会贡献最大? 

2 同意或不同意，为了过的快乐，去做喜欢的的工作 

 

NA2012.03.09 

1 A university is planning to build a parking lot so students can park their cars.Do you 

agree or disagree with this plan? 

2 Do you agree or disagree with the following statement? It is not necessary 

forstudents to memorize historical data such as names and dates because students 

can easily find them on the Internet. 

 

NA2011.12.17 

2 Some people like to reading paper books while others like to listen to audio 

books.Which do you prefer and why? 

 

NA2013.03.02 

1  Which of the following brings you more pleasure? Spend time with friends, study 

by yourself or doing sports? Explain why in details.  

2 Some students prefer to have an early class schedule with classes in the morning, 

others prefer to have a late class schedule so they can go to classes in the afternoon. 

Which one do you prefer? Explain why.  

 

2008.11.09 

1 森林, 沙漠, 平原...你喜欢住在哪种环境里? 

2 有人爱读幻想文学, 比如小说, 有人爱读纪实文学, 你喜欢哪种? 

 

NA2013.07.13 

1 If you have a chance to go to outer space, would you go? 

2 If you have an empty piece of land, would it be better to construct a park or a 

library? 



 

 

 

NA2013.10.05 

1 Which of the following is the most effective way of learning: studying from 

textbooks, having a discussion with a group or reading articles written by others. 

2 Which do you think is more important quality for someone to have in order to be 

successful, taking risks or making safe decisions? 

 

NA2013.04.12 

1 A school is planning to organize it students to visit the workplace. Which place do 

you recommend the students to visit? 1. A science lab2. A business office 3. A TV 

studio 

2 Some students prefer to work on their course paper one or two days before its due 

date. Others like to work on the paper bit by bit every day. Which do you prefer and 

why? 

 

NA2014.02.08 

1 出去旅游最关心哪点？三选一：low cost, good weather, various activities. 

2 喜欢做高科技的工作（多用电脑的）还是喜欢非技术性的工作？ 

 

2010.01.17=2008.12.06 

1 Talk about a time when someone (your friends, family or teachers) gave you advice 

to solve the problem. 

2 Do you agree or disagree? The most important influence that young adults have are 

from their families. 

 

NA2013.09.13 

1 Which one of the following would you donate your money to? Choose one, and explain 

how would you use the money: community charity, environment protection, animal 

rescue. 2015.03.28 已考 

 



 

2011.01.08=NA2009.12.11 

1 2015.03.28 已考 

2 有人认为，在上大学之前应该有 work experience，such as doing a part-time job。你

是否同意这个观点？ 

 


